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Poniedziałek - 17 czerwca - był dniem zebrania sprawozdawczo-wyborczego również dla
sołectwa Łąg. Mieszkańcy Łęga bardzo licznie przybyli na spotkanie z burmistrzem Danielem
Szpręgą, wiceburmistrz Małgorzatą Wojciechowską oraz naczelnikiem wydziału inwestycji i
infrastruktury Przemysławem Blochem. Na spotkaniu obecny był również radny Maciej Deja. 

Omówiono kluczowe tematy dla społeczności mieszkańców Łęga - szczególną uwagę
poświęcono planowanej przebudowie DK22, która ma kluczowe znaczenie dla poprawy
bezpieczeństwa na trasie Czersk-Łąg. Poruszono również kwestie związane z nowym
przedszkolem czy ośrodkiem zdrowia. Na spotkaniu bardzo dużo czasu poświęcono wyborczej
części - było to spowodowane większą liczbą chętnych kandydatów niż to możliwe do rady
sołeckiej, a także na pełnienie funkcji sołtysa. Bardzo nas to cieszy, że mieszkańcy Łęga



tak aktywnie pragną uczestniczyć w życiu lokalnej społeczności! Na kolejną
kadencję pełnienia funkcji sołtysa został wybrany Andrzej Kosecki.

 

 

Skład Rady Sołeckiej Sołectwa Łąg:

Bakhaus Andrzej,1.
Babińska Beata,2.
Babińska Gabriela,3.
Kameczura Sebastian,4.
Klaman Jacek,5.
Kociałkowski Mateusz,6.
Olszowa Beata,7.
Redzimska Anna8.

 



 

Dziękujemy mieszkańcom za tak aktywny udział w kształtowanie sołectwa Łąg i
jego rozwój! Dziękujemy za Waszą obecność - Wasza frekwencja była bardzo
budująca!
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